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Beslutande Stefan Åhlin ordförande 

 Margareta Johansson 

 Viviann Byström       

 Stig Danielsson 

 Peter Lindström 

  

  

             

Övriga deltagande Sonja Vikman sekreterare 

 Maj Ågren Jonsson socialchef 

 Kjell-Erik Lindberg ekonom 

  

  

  

  
    
  

Utses att justera  Viviann Byström 

   
 

 

Justeringens                        Socialkontoret, Åsele 
plats och tid  
 
 

Sekreterare                        Paragrafer    20-31 
 Sonja Vikman 

 
Ordförande   
 Stefan Åhlin 

 
Justerare  

 Viviann Byström       

  

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 

Organ Kommunala Pensionärsrådet 

 

Sammanträdesdatum 2016-06-07 

 
Datum för Datum för 
anslags uppsättande      anslags nedtagande    
 
Förvaringsplats 

för protokollet Socialkontoret, Åsele 
 

 

Underskrift  
 Sonja Vikman 
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 Val av protokolljusterare 
 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

att utse Viviann Byström att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
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 Föregående protokoll 
  

 Rådet går igenom föregående protokoll 2016-04-05. 

  

 Paragrafen med omedelbar justering § 11 Information angående Blåmesen 

 föreslås läggas till detta protokoll. 

 

Bokslut och verksamhetsberättelsen § 14, vad har gjorts när det gäller 

besparingar och personalavvecklingar?  

Personalen har en svår arbetssituation, vad gör arbetsledningen för att stödja 

dem? Vad visar vårdtyngdsmätningarna? Hur påverkas kvaliteten i 

verksamheterna? 

 

Förändringar i renhållningsverksamheten § 15, när kommer skrivelsen med 

dementi till hushållen? Redovisning av remissvaren? 

 

LOV § 16, när kommer ärendet på remiss? 

 

Brandskyddsutbildningen § 17, när kommer brandskyddsutbildning och 

utrymningsövning att ske? 

 

ÅO-planen § 18, När kommer brukarorganisationerna att kallas till 

samrådsmöte? 

 

Socialchef Maj Ågren Jonsson informerar om besparingar inom personalen och 

verksamheten i äldreomsorgen. 

 

Rådet får vid tillfälle ta upp dessa punkter igen, det föregående protokollet är 

justerat och klart och kan inte skrivas om i efterhand. 

 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

Att ta upp vissa av dessa ärenden vid kommande möten 

 

Att lägga det föregående protokollet till handlingarna. 
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 Ekonomisk rapport 

  

Kjell-Erik Lindberg, kamrer, informerar om det ekonomiska läget inom sociala 

avdelningen. 

 

Nya ärenden inom socialtjänstens lagstadgade verksamhet som inte är 

budgeterade kommer att ge 3-3,5 milj i underskott under året. 

 

Bofinken står fortfarande tom i väntan på beslut om vilket boende man ska ha 

där. Det finns i dagsläget inga platser lediga på särskilt boende. 

Avtal med Landstinget har upprättats om att hyra två lägenheter på Sjukstugan 

till korttidsboende. 

 

Besparingarna inom socialtjänsten har gjort att man nu har minimibemanning 

inom alla verksamheter med förstärkning vid behov.  

 

Socialtjänsten kommer att behöva tillskott till budgeten redan i år och nästa år. 

 

Framtidsvisionen man har är att tillgodose behovet av korttids- och 

demensboende. 

 

Staten kommer att betala ut extra pengar till kommunerna även 2017 och 2018. 

För Åseles del blir det 8 miljoner vardera året. Pengarna är inte öronmärkta men 

ska fördelas inom alla verksamheter. 

 

Man har även sökt stimulansmedel för förstärkning inom vården och de riktas i 

år särskilt till den medicinska enheten med sjuksköterskor och annan 

vårdpersonal. 

 

 Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

 Att notera informationen. 
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Personal inför semesterperioden 2016 
 

Personalsituationen inför semestern ser bra ut för 2016. 

 

Maj Ågren Jonsson informerar om personalsituationen inför sommaren, 

 

Den första vändan med vikarier slutade med att många ändrade sig och ville inte 

ha jobbet när det var klart. Nu har man ändå lyckats få tag i personal inför 

sommaren. 

 

Även sjuksköterskorna kommer att klara perioden bra. 

 

Ett problem som funnits är medicindelegeringen men det är löst på ett bra sätt. 

 

Maj kommer att försöka ta ut semester i sommar. Hon börjar från midsommar 

några veckor sedan kommer hon att jobba halva dagar under resten av 

sommaren. 

 

 Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

 Att notera informationen. 
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 Tidplan för införandet av värdighetsgaranti 
 

Socialchef Maj Ågren Jonsson informerar om Värdighetsgarantin inom 

äldreomsorgen. 

 

Personalen utbildar sig och arbetar med detta hela tiden men det går inte att lova 

ett datum i dagsläget. 

Neddragningarna har påverkat personalen, de måste få lugn och ro och arbeta  

in sig på nya scheman och ny organisation med mindre personal. 

 

 Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

 Att ta upp frågan igen vid senare möte. 
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 Kommunens Kvalitet i Korthet (KKiK) 
  

Detta finns att läsa på SKLs hemsida: 

I Kommunens Kvalitet i Korthet redovisas resultat inom några viktiga områden 

som är intressanta för invånarna. Resultaten har ambitionen att beskriva kvalitet 

och effektivitet i jämförelse med andra kommuner. 

 

Områden och mått 

Det nationella projektet KKiK omfattar 234 kommuner som utmanar sig själva 

genom att ta fram och jämföra resultat för att lära och utvecklas. 

 

Mätningen sker inom fem viktiga områden 

KKiK använder cirka 40 mått för att mäta kommunens prestationer inom fem 

områden. Syftet med måtten är bland annat att kommuner ska använda måtten 

som en del i styrningen och verksamhetsutvecklingen samt i dialogen med 

invånarna. 

 kommunens tillgänglighet 

 trygghetsaspekter i kommunen 

 medborgarens delaktighet och kommunens information 

 kommunens effektivitet 

 kommunen som samhällsutvecklare 

 

Ordförande för dagens möte, Stefan Åhlin, informerar om utbildning han varit 

med på genom SPF om Kommunens Kvalitet i Korthet. 

Han menar att förvaltningen kan se detta som en förbättring och hjälp i 

utbildningar och i verksamheterna. 

 

Kjell-Erik Lindberg, ekonom, säger att man börjat titta på detta och att det är 

intressant. 

 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

Att notera informationen. 
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 Öppna jämförelser 2015 
 

Öppna jämförelser är sammanställningar inom olika kommunala verksamheter. 

Man kan läsa vad de äldre i Sverige tycker om äldreomsorgen eller om Hälso- 

och sjukvården där man bor men också i hela Sverige. 

 

Det finns sammanställningar att läsa på Socialstyrelsens och SKLs hemsidor. 

Vill man beställa hem en rapport så kostar den 150 kr. 

 

Öppna jämförelser ska vara en hjälp i arbetet inom verksamheterna. 

 

Rådet tycker att socialtjänsten borde köpa in några rapporter för information  

och utbildning inom äldreomsorgen. 

 

 Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

Att uppmana socialtjänsten att köpa in några rapporter om Öppna jämförelser 

angående Äldreomsorgen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ÅSELE KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum Paragraf Sida 

 Justerandes sign.                                                              Utdragsbestyrkande 

   

Kommunala pensionärsrådet 2016-06-07 27               9 

 
 

 Yttrandet om flyttningarna från Bofinken till Svalan 
  

Tillgänglighetsrådet har tagit upp frågan om den omdiskuterade flytten från 

Bofinken till Svalan.  

Man vill ha ett yttrande från Omsorgs- och Utbildningsutskottet om varför 

flytten blev så omedelbar att inte de boende eller deras anhöriga fick information 

någon tid före flytten. 

 

Omsorgs- och Utbildningsutskottet tog endast upp frågan som en delgivning och 

kom inte med något yttrande. 

 

Pensionärsrådet tycker att frågan är viktig eftersom många av de boende blev 

väldigt oroliga och kände sig otrygga och överkörda. Dessutom skedde inte 

någon biståndsbedömning inför nya boendet. Det medför att ingen uppföljning 

av behov och attityder kan ske. 

 

Detta ärende borde tas upp i arbetet med värdegrunder.  

Folk ska kunna känna trygghet och bli värdigt behandlade, detta gäller alla 

kommunmedborgare, även de äldre inom kommunens verksamheter. 

 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

Att man kommer arbeta vidare frågan. 
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 Information av KPR bordlagda ärenden från AU  

 2016-05-24 
 

Många av ärendena i detta Au bedöms vara av allmänt intresse för äldre  

personer varför de borde ha behandlats i råden före behandling och beslut  

i Allmänna utskottet eller i Omsorgs och Utbildningsutskottet. 

 

Rådet vill snarast ha ett nytt möte med en representant från Kommunstyrelsen 

som informerar om ärenden som berör brukarna i rådets organisationer. 

 

Stefan Åhlin informerar om att han varit på en träff med ledamöter från andra 

pensionärsråd i länet. Det var 13 kommuner som var representerade på träffen 

och de flesta hade liknande erfarenheter vad gäller att bli rådfrågade i olika 

ärenden som tas upp i kommunerna. 

 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar 

 

Att snarast sammankalla till ett möte för behandling av bordlagda ärenden 

 

Att få till stånd ett möte med  kommunledningen för att diskutera former i de 

många ärenden som är av betydelse för medlemmarna i pensionärernas 

organisationer. 
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 Ledamöter i Kommunala Pensionärsrådet 2016-2018 
 

PRO och Kommunalpensionärerna har anmält nya ledamöter och ersättare till 

rådet. Efter redovisade förändringar får  Kommunala Pensionärsrådet följande 

sammansättning från och med juni 2016: 

 

      Ledamöter Suppleanter 

 

     Sylvia Samuelsson, Ks Margareta JohanssonK,s 

  

      Peter Lindström, Ks Tommy Danielsson, Ks  

     Viviann Byström, PRO Birgitta Jacobsson, PRO 

  

     Stefan Åhlin, SPF Gunnel Linné, SPF   

 

     Stig Danielsson, Kp Malin Eriksson, Kp  
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Övrigt ärende 
 

Önskemål om inrättande av anhörigrum på äldreboenden 
 

Åsele Demensförening har tidigare i skrivelse framfört önskemål om att ett 

vilrum/ anhörigrum inrättas på kommunens särskilda boende. Som skäl angavs 

att många boende med bl a demenssjukdom har sina nära och kära boende långt 

ifrån Åsele. De saknar möjlighet att kunna sova över hos sina närstående bland 

annat p g a platsbrist hos de boende och även på orten. 

 

Omsorgs- och Utbildningsutskottet har behandlat ärendet 2015-11-09. 

Pensionärsrådet har tillskrivit kommunstyrelsen i ärendet, allmänna utskottet har 

överlämnat ärendet till Omsorgs- och Utbildningsutskottet.  

Tillgänglighetsrådet har behandlat frågan och framför samma åsikt som 

Pensionärsrådet.  

 

Beslutsunderlag  
Omsorgs- och Utbildningsutskottet 2015-11-09, § 110  

Tillgänglighetsrådet 2016-01-28, § 7  

 

Omsorgs- och Utbildningsutskottet beslutar  
att Bofinkens korttidsboende i första hand är till för anhöriga som har 

närstående som är svårt sjuka  

att i övrigt hänvisa behövande till turistbyrån eller stiftelsen Åselehus.  

 

Kommunala Pensionärsrådet beslutar  

 

Att notera informationen. 
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 Nästa möte 
  

 Nästa möte är inplanerat 6 september. 

  

 Eventuellt extramöte kallas till när datum är klart. 

 

 Ordförande för dagens möte tackar för engagemang och intresse samt  

 avslutar mötet. 


